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Utvecklings- och näringslivsrådets
sammanträde den 15 mars 2021

Ledamöter
Kristina Lutz (M), ordförande
Karin Lekberg (S), vice ordförande
Rikard Werge (L), via Skype
Ame Fredholm (M), Via Skype
Malin Broman (V), via Skype

Tjänstepersoner
Sara Wrethed, avdelningschef stadsutveckling, via Skype
Thomas Kultti, utvecklingsstrateg och sekreterare i rådet

Gäster
Mikael Hemmingsen, projektledare för etablering av Mathern i
Larsboda
Denice Johansson, bitr. projektledare, Mathern.

~//~
Thomas Kultti
Sekreterare

Besök: Storforsplan 36, Farsta centrum
Post: Box 113,123 22 Farsta
Tel växel: 08 508 18 000
E-post: farsta@stockholm.se
Hemsida: www.stockholm.se/farsta
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§ 1 Godkännande av dagordningen, val av justerare,
anmälan av protokollet från förra sammanträdet
Dagordningen godkändes. Protokollet justeras genom e-post av
ordföranden och vice ordföranden. Det signeras och anmäls
sedan vid stadsdelsnämndens kommande sammanträde.

Protokollet från rådets sammanträde den 12 november 2020
anmäldes och lades till handlingarna.

§ 2 Fastställande av dagordning
Mötet godkände dagordningen.

§ 3 Besök av Mikael Hemmingsen och Denice
Johansson från Mathern
Mikael och Denice presenterar företaget bakgrund, affärside och
etablering i Farsta/Larsboda.

Iden till Mathern föds 2006 och 2007 lanseras en hemsida där
man kan beställa mat med hemleverans. Mathern startar
verksamheten med plockning av mat vid ICA Kvantum i Sickla.
Den första bilen för leveranser köps in och företaget anställer sin
första medarbetare.
Mathern köper 2011 upp företaget Hemmalivs i Göteborg och
Skåne. Man köper även upp företaget Nätextra och öppnar sitt
första lager i Stockholm. Mathern fortsätter att expandera och
startar 2017 ett samarbete med Post Nord.
2017 omsätter Mathern en miljard och statar ett samarbete med
Clas Ohlson .
2018-19 har Mathern 259 bilar och ca 1400 anställda.
2019 blir Kinnevik huvudägare.
2020-2021. Mathern påbörjar byggandet av en ny
logistikanläggning om 36 tusen kvm och ett parkeringshus på ca
9 tusen kvm i Larsboda verksamhetsområde, på den så kallade
"krosstomten". Infart via Frykdalsbacken och utfart mot
Perstorpsvägen. Cirka 750 transporter utgående per dag och ett
trettiotal inkommande leveranser nattetid.
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Vid anläggningen i Larsboda kommer ca 1000 personer att arbeta
och anläggningen kommer att vara en modernt utformad
arbetsplats med 100% eldrivna fordon, 13 tusen kvm solceller på
taket, samt parkering för 200 cyklar.
Anläggningen ska vara klar i slutet av 2021 och tas i bruk i
början av 2022.

Mikael och Denice lämnar slutligen över en lista på åtgärder där
man önskar får hjälp av Stockholms stad.

Vad skulle vi (Mathern) vilja ha hjälp med?
• - Parkeringsplatser - Fryksdalsbacken/Perstorpsvägen
• - Uppställningsplats ankommande fordon
• - Samarbete kring rekrytering
• - Lånecyklar/sparkcyklar som placeras vid Pendeln/ T-

banan
• - Etableringsstöd?
• - Nya övergångsställen vid Frykdalsbacken
• - Säkra en trygg gångväg från Pendeln / T-bana till lagret

Rådet hälsar Mathern välkomna till Farsta stadsdelsområde och
följer gärna utvecklingen av Mathern i Farsta. Samt ett medskick
att rådet gärna ser att förvaltningen hjälper Mathern med ovan
punkter och lotsar företagets frågor till rätt förvaltning i staden.

§ 4 Återkoppling av stadens näringslivsdialog i Farsta
Stockholm Business Region(SBR) genomförde den 12 februari
en digital näringslivsdialog där flera av stadens fackförvaltningar
deltog i en dialog med ett tjugotal förtagare i Farsta
stadsdelsområde. Frågor som diskuterades var behovet av fler
parkeringsplatser och bättre skyltning till våra lokala centrum,
trafikstockning till Farsta centrum vid helger, webbforum för
dialog företagare och staden, "Företagshus" i Larsboda, samt
frågan om bostäder vid Larsboda företagsornråde.
SBR samordnar stadens fortsatta arbeta med de synpunkter och
frågeställningar som uppkom vid dialogen.
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§ 5 Övrig information från förvaltningen
Förvaltningen rapporterade om att man för närvarade arbetar med
planering för sommartorg och sociala aktiviteter vid Gubbängens
centrum, Kastanjetorget och Hökarängens centrum.

§ 6 Övriga frågor
Karin Lekberg frågar om den nya ägaren Stadsrum har några
kända utvecklingsplaner för Farsta centrum.
Förvaltningen tar med sig frågan och återkommer i samband med
det månadsbrev om näringslivsinfo som planeras att skickas till
rådet i månadsskiftet.

§ 7 Nästa sammanträde
Nästa sammanträde är tisdagen den 4 maj kl 16.00 - 17.00 ca.
OBS! Lokal Terrassen vid Storforsplan 44, plan 6.

§ 8 Sammanträdet avslutas
Ordföranden tackar för ett trevligt och informativt möte avslutade
sammanträdet.

Justerarnas signaturer


